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Plats   KF-salen, Stadshuset  

Sammanträdestid 2022-06-22, kl. 13:30-15:10 

Närvarande  

Ledamöter  Andreas Engebrethsen (S), SN, ordförande, Falkenbergs kommun 
 Maria Larsson (C), KFT, Falkenbergs kommun 
 Göran Janko (M), kommunstyrelsen, Falkenbergs kommun, § 17-28 
 Gun Engström, Fibromyalgi- och reumatikerföreningen   
 Jarl Karlsson, Hörselskadades förening Falkenberg 
 Helen Ivarsson, NHR Varberg-Falkenberg 
 Leif Eskelid, DHR 

 
 

Tjänstemän   Lina Österhult, sekreterare 
Ulf Järphag, kvalitetsstrateg, Kultur-, fritids och teknikförvaltningen,  
§§ 27–28 
Christian Fager, Verksamhetschef Fritid och offentlig miljö, 
Kultur-, fritids och teknikförvaltningen, §§ 27–28 
 
   

Paragrafer   §§ 17-28 

Justering  Ordföranden och Gun Engström 
 

Underskrifter  Sekreterare ……………………………………………………. 
                                                 Lina Österhult  

 

Ordförande……………………………………………………. 
                        Andreas Engebrethsen 

 

Justerare…………………………………………………………. 
                       Gun Engström 
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§ 17 Mötets öppnande  
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 18 Val av justerare 
  Till justerare väljs Gun Engström.  

§ 19 Godkännande av föredragningslista 

 Beslut  
 Råden beslutar  

1. Godkänna föredragningslistan. 

§ 20 Föregående mötesprotokoll  

 Beslut 
 Råden beslutar  

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. 
 

§ 21 Information från Regionala funktionshinderrådet, RFR 

Gun Engström informerade om att Regionala funktionshinderrådet oftast inte skriver 
protokoll utan minnesanteckningar. Referensrådet önskar fortfarande att få information 
om Regionala funktionshinderrådets protokoll. Gun kontaktar RFR.  

 

§ 22 Rapport från Kultur-, fritids- och tekniknämnden 

 Beslut  
 Råden beslutar  

1. Anteckna informationen till protokollet.   

Sammanfattning av ärendet 

Maria Larsson informerade om de första stegen mot att göra kommunens stränder 
tillgänglighetsanpassade. Tre badplatser har nu utrustats med badmattor och 
strandrullstolar: Skrea strand, Olofsbo och Ätrafors. 

På Skrea strand har spången över klitterna åtgärdat. 

Maria har förhoppningar om arbetet med att rätta till de delar som behöver åtgärda på 
Argus. 
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§ 23 Rapport från Kommunstyrelsen 

 Beslut  
 Råden beslutar  

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet 

Göran Janko lämnade ingen information från kommunstyrelsen men informerade 
däremot om FABO:s studiebesök på det nya gruppboendet i Stafsinge/Arvidstorp.  

 

§ 24 Rapport från Socialnämnden 

 Beslut  
 Råden beslutar  

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Ordföranden informerade om att behovet av platser inom LSS tillfälligt har åtgärdats 
med ett tillfälligt boende. Beslutet har fattats i samverkan med IVO och platserna ska 
vara klara i höst. Dessutom är två permanenta boenden på gång. 

 

§ 25 Information från Falkenbergsnämnden 

 Råden beslutar  

1. Anteckna till protokollet att det ej lämnas någon information. 
 
Sammanfattning av ärendet 

Inga representanter från Falkenbergsnämnden deltog på dagens möte.   

 
 

§ 26 Information om tillgänglighetspromenad  

 Beslut  
 Råden beslutar  

1. Anteckna till protokollet att det ej lämnas någon information. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Ärendet utgår och flyttas till nästa möte. 
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§ 27 Information om idrottspolitiskt program 

 Beslut  
 Råden beslutar  

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Ulf Järphag informerade om KFT:s uppdrag att ta fram ett idrottspolitiskt program, som 
grundar sig i ett KF-beslut från 2020. Programmet syftar till att ta fram ett ramverk som 
ska bidrag till att ge alla invånare i Falkenbergs kommun möjlighet till idrott, motion, 
rörelse och friluftsliv.  

Rådet lyfte även fram vinsten i engagemang i föreningsliv.   

 

§ 28 Information om ombyggnationen vid Strandbaden 

 Beslut  
 Råden beslutar  

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Christian Fager informerade om ombyggnationen vid kvarteret Strandbaden. 
Detaljplanen för kvarteret Strandbaden inkluderar Klitterbadet, Strandbaden, 
minigolfen och tennisplanerna. Projektet är mer eller mindre färdigställd, det återstår 
enbart några planteringar. Fler parkeringsplatser har tillkommit och det finns möjlighet 
att i framtiden anlägga ett parkeringsdäck. Några mindre torg har anlagts. Tång har 
använts på planeringar för att hindra ogräs samt som gödning. Strandpromenaden är 
färdigställt sedan ett åt tillbaka.  

Nästan hela Havsbadsallén är färdigställd, enbart några planeringar återstår. En ny 
toalettbyggnad är byggd och ännu en kommer byggas nästa år närmare Bacchus.  

Fråga från ordföranden om tillgängligheten har tagits upp i projektet. Christian svarar 
att planeringen av området gjordes för 10 år sedan och det hade säkert gjorts 
annorlunda idag. Parkeringarna har varit i fokus och detta har genomförts.  

 

§ 29 Remisser att behandla 

 Ärendet utgår – finns inga remisser att besvara. 
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§ 30 Ärendelistan  

 Beslut  
 Råden beslutar  

1. Anteckna informationen till protokollet. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Ärendelistan uppdaterades.  
 

§ 31 Frågor och önskemål från KFRR 

 Beslut  
 Råden beslutar  

1. Anteckna informationen till protokollet. 
 

Sammanfattning av ärendet 
På KFR:s möte  2022-04-20 ställdes en fråga gällande tillgänglighetsanpassning av 
Hållbarometern.  
 
Svar från Hållbarhetsavdelningen gällande fråga om tillgänglighetsanpassning av 
Hållbarometern.  
Arbetet med Lokal Agenda 2030 och tillhörande Hållbarometer är ett nytt sätt att 
arbeta i Falkenbergs kommun och som vi ser behöver utveckla stegvis. Som det ser ut 
idag så är hållbarometern inte tillgänglighetsanpassad, men detta är ett 
utvecklingsområde som vi vill fokusera på framåt. Arbetet kommer kräva resurser inom 
kommunikationsenheten för att hitta rätt lösningar. Vi ser gärna att vi arbetar i dialog 
med Funktionsrättsrådet kring utvecklandet mot en mer tillgänglighetsanpassad 
information.  

Josefine Eirefeldt, Avdelningschef Hållbarhetsavdelningen 

 
Önskemål från Maria Larsson om att representanter från nämnderna får veta vilka 
ärenden KFRR har blivit tillfrågade om. Gun Engtröm svarar att referensgruppen inte 
blivit tillfrågade eller fått något ärende på remiss. Ordförande hänvisade till 
arbetsordningen där referensgruppen ansvar att informera till KFR framgår.  
Ordförande kompletterade med att referensgruppen inte tillfrågas på detaljnivå. 

 
 
 § 32 Inbjudan av gäster till kommande möten   

 Beslut  
 Råden beslutar  

1. Notera till protokollet att det finns önskemål om gäster. 
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Sammanfattning av ärendet 
o Anna Hurtig, arbetsterapeut, bjuds in till nästa möte för att informera om 

hjälpmedel.  
o Katrin Håkansson, Region Halland/Falkenbergsnämnden, deltar på nästa möte och 

redovisar utvecklingsarbete om tillit.  
o Gert Persson deltar på nästa möte och informerar om tillgänglighetspromenad.  

 

 

§ 33 Övriga frågor 

Gun Engström tog upp beslut från KFT att godkänna tidsplanering för avhjälpning av 
hinder på allmän plats där. Funktionshinderrådet ska tillfrågas men ingen kontakt är 
tagen med rådet. Maria Larsson ansåg att åtgärderna i utredningen inte var tillgängliga 
och begärde återremiss under mötet. Maria återrapporterar till rådet när ny information 
kommer från KFT. 

Jarl Karlsson saknar en skylt med hörslinga utanför KF-salen. På Argus har en skylt om 
hörslinga satts upp, däremot bör skylten höjas upp, skylten döljs idag av de som arbetar 
i turistbyrån.  

Leif Eskelid nämnde att badrullstolar bör finnas vid havet och ska inte behöva hämtas 
på Fritidsbanken för att sedan tas med till stranden. Maria Larsson svarar att 
badrullstolar finns numera på plats på Skrea Strand, Olofsbo strand samt vi 
Ätraforsbadet. Vill man däremot bada på andra ställen får man åka till Fritidsbanken 
och låna. Maria önskar även möjlighet till att få hjälp ner i vattnet och kommer ta upp 
detta med chefen för Destinationsbolaget.  

Leif Eskelid tog upp möjlighet att bjuda in representanter från kommunen och 
Regionen för att diskutera tillgänglighet. Det är svårt att hitta representanter.  
Förslag att bjuda in referensgruppen från Halmstad till KFRR för att få höra om hur det 
fungerar för dem.  

Leif Eskelid nämnde att det tidigare fanns ett handikappolitiskt program som beslutades 
i KF. Ansvaret och budgeten lämnades sedan över på respektive nämnd utan 
uppföljning från KF. Diskussioner fördes med Varberg om en tillgänglighetskonsult 
men detta ledde ingenstans. Maria Larsson svarade att hon jobbar hårt med att få in 
funktionsrättstänket i nämnden.  

.  

 

 

 


